



報讀 Apply

香港理工大学香港专上学院副学士及高级文凭课程 2024/25
(内地学生入学申请)

Associate Degree & Higher Diploma Programmes of PolyU HKCC 2024/25
(Admission for Mainland Applicants)

基本入学要求

- 必须高中毕业；
- 于普通高等学校招生全国统一考试（高考）中，最少三科（包括英语）之总分取得满意成绩或其他同等学历；及
- 通过 PolyU HKCC 的入学面试及笔试。
- 个别课程设有附加入学要求，详情请参阅页二至页三。

申请方法

PolyU HKCC 未与国内任何机构合作宣传或招生。所有入学申请和查询，请直接与 PolyU HKCC 联络办理。

申请人必须使用 PolyU HKCC 网上入学申请系统 (www.hkcc-polyu.edu.hk/hkccoaa) 递交申请和在系统内上载有关文件，包括：中华人民共和国居民身份证、常住人口登记卡、往来港澳通行证以及学历证明等等。

截止申请日期（入学申请及更改课程选择）：

2024 年 6 月 19 日（星期三）

报名费：HK\$200，可选择两项课程

学费

每个课程学费略有不同。

详情可参阅：

www.hkcc-polyu.edu.hk/admission/tuition-fees

升学机会

自 2003 年首届毕业生至 2023 年，有逾 39,214 名 PolyU HKCC 毕业生升读学士学位课程，二十一年平均升学率达 84.3%，是全港升学率最高的大专院校之一。PolyU HKCC 开办优质的副学位课程，涵盖文、理、社、商范畴，也有设计、健康学、社会工作及测量专科，以迎合社会不断转变的需求，并为继续升学或就业的毕业生，建立巩固基础。此外，PolyU HKCC 与香港、澳大利亚、英国和美国等大学达成超过三十项衔接安排，成绩优异的毕业生报读这些大学的学士学位课程，如获录取，可申请学分转移或科目豁免。有关毕业生升学机会的详细资料，请浏览 PolyU HKCC 网页：

www.hkcc-polyu.edu.hk/sc/about-hkcc/graduate-articulation-overview

Minimum Entry Requirements

- Graduated from high school;
- Obtained satisfactory results in at least 3 subjects (including English Language) in the National College Entrance Examination (NCEE) or other equivalent qualifications; and
- Passed the admission interview and written test arranged by PolyU HKCC.
- Please also refer to p.2-3 for additional entry requirements of individual programmes.

How to Apply

PolyU HKCC has not established co-operation with any organisations on the Mainland China on admission activities. Please contact PolyU HKCC directly for enquiries and application procedures.

Apply through the Online Application for Admission (www.hkcc-polyu.edu.hk/hkccoaa) and upload related documents in the system, including Mainland Identity Card, Mainland Residence Registration Card, Exit-entry Permit for Travelling to and from Hong Kong and Macau (EEP), and academic certificate(s), etc.

Application Deadline (for both Admission and Change of Programme Choice): **19 June 2024 (Wednesday)**

Application fee: HK\$200 for two programme choices

Tuition Fees

Tuition fees vary by programmes. For more details, please visit:

<https://www.hkcc-polyu.edu.hk/admission/tuition-fees>

Articulation Opportunities

From the first cohort of graduates in 2003 to those in 2023, over 39,214 PolyU HKCC graduates have articulated into bachelor's degree studies. This represents a 21-year average articulation rate of 84.3%, which ranks among the highest in Hong Kong. PolyU HKCC's mission is to offer quality sub-degree programmes that meet the changing needs of our community and prepare graduates for pursuing further studies or career development. These programmes span the domains of arts, science, social sciences and business and the specialised areas of design, health studies, social work and surveying. Besides, over 30 articulation arrangements have been reached with universities in Hong Kong, Australia, the United Kingdom and the United States, etc. PolyU HKCC graduates with outstanding performance would be given advanced standing, such as transfer of credits and exemption of subjects in their bachelor's degree studies. For details about the articulation opportunities of PolyU HKCC graduates, please visit the PolyU HKCC website: www.hkcc-polyu.edu.hk/en/about-hkcc/graduate-articulation-overview

请注意，香港各大学录取本科学士生均有其特定的准则及程序，PolyU HKCC 不能保证任何毕业同学能成功于本地升读学士学位课程。

Mainland applicants are reminded that all universities in Hong Kong have full discretion to admit students based on their own criteria and admission procedures, therefore PolyU HKCC does not guarantee admission to any undergraduate degree programmes offered by local universities.

课程及附加入学要求

Programmes and Additional Entry Requirements

课程 Programmes	附加高考科目／英語要求 (或其他同等学历) Additional requirements in NCEE subjects/ English (or other equivalent qualifications)	附加粵語及繁體中文要求 Additional requirements in Cantonese and traditional Chinese characters
应用社会科学副学士组合课程 Associate Degree Scheme in Applied Social Sciences		
应用社会科学副学士 Associate in Applied Social Sciences		
应用社会科学副学士 (社会服务辅导) Associate in Applied Social Sciences (Counselling for Social Services)		须具备一定粵語沟通能力， 及能够阅读繁体中文
应用社会科学副学士 (心理学) Associate in Applied Social Sciences (Psychology)	/	Be able to communicate in Cantonese and read traditional Chinese characters
应用社会科学副学士 (社会政策及行政) Associate in Applied Social Sciences (Social Policy and Administration)		
应用社会科学副学士 (社会学及文化) Associate in Applied Social Sciences (Sociology and Culture)		
工商业副学士组合课程 Associate Degree Scheme in Business		
工商业副学士 Associate in Business		
工商业副学士 (会计) Associate in Business (Accounting)		
工商业副学士 (商业管理) Associate in Business (Business Management)		
工商业副学士 (金融) Associate in Business (Finance)		
工商业副学士 (酒店管理) Associate in Business (Hospitality Management)		
工商业副学士 (人力资源管理) Associate in Business (Human Resources Management)	/	/
工商业副学士 (国际商业) Associate in Business (International Business)		
工商业副学士 (物流及供应链管理) Associate in Business (Logistics and Supply Chain Management)		
工商业副学士 (市场学) Associate in Business (Marketing)		
工商业副学士 (旅游管理) Associate in Business (Tourism Management)		
设计学副学士组合课程 Associate Degree Scheme in Design		
设计学副学士 (广告设计) Associate in Design (Advertising Design)		
设计学副学士 (环境及室内设计) Associate in Design (Environment and Interior Design)		须具备一定粵語沟通能力， 及能够阅读繁体中文
设计学副学士 (流动影像与互动设计) Associate in Design (Moving Image and Interaction Design)	/	Be able to communicate in Cantonese and read traditional Chinese characters
设计学副学士 (视觉传意) Associate in Design (Visual Communication)		

课程 Programmes	附加高考科目／英語要求 (或其他同等学历) Additional requirements in NCEE subjects/ English (or other equivalent qualifications)	附加粵語及繁體中文要求 Additional requirements in Cantonese and traditional Chinese characters
人文及传意副学士组合课程 Associate Degree Scheme in Humanities and Communication		
语文及文化副学士 Associate in Language and Culture		须具备一定粵語沟通能力， 及能够阅读繁体中文 Be able to communicate in Cantonese and read traditional Chinese characters
语文及数码传意副学士 Associate in Language and Digital Communication		
文科副学士 Associate of Arts	語文 Chinese Language : 90 分 英語 English Language : 90 分	
翻译及传译副学士 Associate in Translation and Interpretation		
公关传讯副学士 Associate in Public Relations and Communication		须具备一定粵語沟通能力， 及能够阅读繁体中文 Be able to communicate in Cantonese and read traditional Chinese characters
专业传意英语副学士 Associate in English for Professional Communication	語文 Chinese Language : 90 分 英語 English Language : 100 分	
中国语言及文学副学士 Associate in Chinese Language and Literature	語文 Chinese Language : 100 分 英語 English Language : 90 分	
科技副学士组合课程 Associate Degree Scheme in Science and Technology		
工程学副学士 Associate in Engineering		/
资讯科技副学士 Associate in Information Technology	数学 Mathematics : 110 分	
统计及数据科学副学士 Associate in Statistics and Data Science		
理科副学士 Associate of Science		
健康学副学士 Associate in Health Studies		
健康学副学士 Associate in Health Studies	数学 Mathematics : 110 分 生物 Biology : 90 分 雅思 IELTS : 6.5 分	须具备一定粵語沟通能力， 及能够阅读繁体中文 Be able to communicate in Cantonese and read traditional Chinese characters
測量及建筑环境学副学士 Associate in Surveying and Built Environment		
測量及建筑环境学副学士 Associate in Surveying and Built Environment	数学 Mathematics : 110 分	须具备一定粵語沟通能力， 及能够阅读繁体中文 Be able to communicate in Cantonese and read traditional Chinese characters
社会工作高级文凭 Higher Diploma in Social Work		
社会工作高级文凭 Higher Diploma in Social Work	/	须具备流利粵語沟通能力， 及能够阅读繁体中文 Be able to speak fluent Cantonese and read traditional Chinese characters
工程学高级文凭组合课程 Higher Diploma Scheme in Engineering		
飞机服务工程高级文凭 Higher Diploma in Aircraft Services Engineering		/
电机工程高级文凭 Higher Diploma in Electrical Engineering	数学 Mathematics : 110 分	
机械工程高级文凭 Higher Diploma in Mechanical Engineering		

毕业生分享 Graduates' Sharing

趙小銀 ZHAO Xiaoyin



广东省 Guangdong Province
工商业副学士 2023 年毕业生
2023 Graduate of Associate in Business

升读香港理工大学酒店及旅游管理
(荣誉) 理学士 (酒店管理) 学位
课程

Articulated into PolyU's Bachelor of
Science (Honours) in Hotel and Tourism
Management (Hotel Management)

在 PolyU HKCC 的两年里，学院给我提供优质的教学资源 and 多元化的教学方法，例如通过课堂演讲的方式让我更加掌握学习的内容，也让我克服公众演讲的紧张和焦虑，提高自我表达能力。无论是学术上的知识难题还是升学方面的问题，讲师都非常积极地帮助我去解决困惑。总而言之，PolyU HKCC 让我有更好的学习能力，让我在未来可以继续深造。

During my two years at PolyU HKCC, I had access to excellent teaching resources and a wide range of teaching methods. The classroom presentations helped me comprehend the subject matter better, overcome public speaking anxiety, and improve my self-expression abilities. The lecturers were always proactive in assisting me with academic or study-related problems. Overall, PolyU HKCC has enhanced my learning abilities and enabled me to pursue further studies in the future.

胡萱文 HU Xuanwen



浙江省 Zhejiang Province
工商业副学士 2023 年毕业生
2023 Graduate of
Associate in Business

升读香港浸会大学国际学院社会政策
社会科学学士 (荣誉) 学位课程
Articulated into HKBUCIE's Bachelor
of Social Sciences (Honours)
in Social Policy

我要感谢学院和讲师对我的培养和教育。他们为我提供了良好的学习环境和充足的资源，给予了我无私的指导和关怀。我不仅学到了知识，还培养了自己的思维能力、团队合作精神和解决问题的能力。无论未来会遇到怎样的困难和挑战，我相信自己能够勇往直前，追求自己的梦想，创造属于自己的精彩人生。

I would like to express my gratitude to the College and lecturers for their guidance and education. They provided me with a good learning environment and sufficient resources, not to mention their selfless guidance and care for me. I not only acquired knowledge but also enhanced my thinking skills, team spirit, and problem-solving abilities. Therefore, regardless of the difficulties and challenges that the future may hold, I am confident that I can move forward with courage, pursue my dreams, and create an extraordinary life of my own.

鄭一如 ZHENG Yi Ru



广东省 Guangdong Province
工商业副学士 2023 年毕业生
2023 Graduate of Associate in Business

升读香港教育大学教育荣誉学士
(特殊需要) 学位课程

Articulated into EdUHK's Bachelor of
Education (Honours) (Special Needs)

在这里有很多优秀的讲师。虽然我选择了商科，但实际上，在此之前我对此并不怎么感兴趣，也没有相关的基础知识。然而，讲师们却以深入浅出、富有趣味的管道讲解每个知识点，使我能够轻松掌握。我因此从中受益，得以拓宽自己的知识面。讲师们不仅仅是教给我知识，更重要的是他们在教学过程中注重培养我终身受益的思维习惯和学习能力。他们教给我如何思考问题、分析情况，并激发了我强烈的好奇心和求知欲。我认为这才是在学习中收获到的真正宝贵的东西。

The lecturers at PolyU HKCC were truly exceptional. Even though I wasn't really into business, they went the extra mile to explain every concept thoroughly with engaging methods. They not only imparted knowledge but also nurtured my critical thinking and learning skills, which will undoubtedly benefit me for life. They instilled in me the ability to analyse and solve problems while encouraging my curiosity and thirst for knowledge. I am forever grateful for the valuable skills and traits that I gained from my learning experience.

查询 Enquiries

香港理工大学香港专上学院内地生招生组

Admissions Section (Mainland), PolyU Hong Kong Community College

地址 Address : 香港九龙油麻地海庭道 9 号理大西九龙校园
PolyU West Kowloon Campus, 9 Hoi Ting Road,
Yau Ma Tei, Kowloon, Hong Kong

网址 Website : www.hkcc-polyu.edu.hk/mainland-admission
热线 Hotline : (852) 3746 0900
电邮 Email : ccadmission.nl@hkcc-polyu.edu.hk